
Zápis z ustavujícího veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 
17. 10. 2022 
 
Přítomni všichni zvolení zastupitelé obce:  
Kateřina Heisslerová, Petr Herman, Petra Horváthová, Ing. Aleš Illichman, MDDr. Hynek 
Kříž, Miroslava Rejdová, Ing. Vladimíra Sýkorová 
 
Veřejnost: 12 osob 
 
Zahájení: 19.32 hodin 
 
1. Složení slibu zastupitelů, určení zapisovatelky a ověřovatelů zápisu 
Ustavující zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19.32 hodin dosavadní starostka obce Ing. 
V. Sýkorová, která přivítala přítomné (dále jen „předsedající“). Předsedající konstatovala, že 
zasedání zastupitelstva obce se může konat, protože nebyl podán žádný návrh soudu na 
neplatnost voleb. Informace o konání ustavujícího zasedání byla podle § 93 odst. 1 zákona o 
obcích vyvěšena 7 dní na úřední desce v obci i na webových stránkách obce. Předsedající 
konstatovala přítomnost 7 členů zastupitelstva obce (z celkového počtu 7 členů) a prohlásila 
zastupitelstvo obce usnášeníschopné. Předsedající poznamenala, že průběh zasedání se řídí 
stále platným Jednacím řádem schváleným zastupitelstvem obce dne 24. 11. 2014.  Pro 
informaci přítomným předsedající přečetla některá ustanovení z Jednacího řádu: čl. 3 Členové 
zastupitelstva jsou povinni se účastnit každého veřejného zasedání, jinak jsou povinni svou 
případnou neúčast omluvit předem starostce s udáním důvodu., čl. 4 Program jednání 
navrhuje starostka a předkládá jej k diskusi a případnému pozměnění a doplnění návrhy členů 
zastupitelstva v úvodu jednání. Do programu mohou být zařazeny jen ty problémy, se kterými 
vysloví zastupitelstvo při schvalování programu jednání souhlas. Čl. 5 Schůzí řídí 
předsedající, kterým je obvykle starosta/ka  nebo jím určený zástupce. Do rozpravy/diskuse se 
hlásí členové zastupitelstva zvednutím ruky a slovo uděluje předsedající podle pořadí 
přihlášených. Bez pořadí se uděluje slovo členovi, který namítá nedodržení jednacího řádu 
nebo porušení platných právních předpisů. Bez udělení slova nemůže nikdo hovořit. 
Rozpravy se mohou účastnit i hosté podle stejných pravidel. Kterýkoliv člen zastupitelstva 
může podat návrh na ukončení rozpravy a o jeho návrhu se hlasuje. Čl. 8 Nikdo nesmí rušit 
průběh jednání zastupitelstva. Předsedající může rušitele jednání vykázat z jednací místnosti. 
Nemluví-li účastník rozpravy k věci, může mu předsedající odejmout slovo. Čl. 9 Předsedající 
prohlásí jednání za ukončené, byl-li probrán schválený program jednání a nikdo se již nehlásí 
o slovo. Rovněž tak učiní, klesl-li počet přítomných členů zastupitelstva pod nadpoloviční 
většinu nebo nelze-li z jiných příčin pokračovat v nerušeném jednání. V těchto případech 
svolá starosta jednání znovu nejpozději do 14 dnů. 
 
Předsedající v souladu s ust. § 69 odst. 2) zákona o obcích vyzvala přítomné členy 
zastupitelstva obce ke složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornila, že odmítnutí 
složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (dle ust. §55 zákona č. 
491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí.  Předsedající přečetla slib stanovený v ust. § 
69 odst. 2) zákona o obcích a jmenovitě vyzvala přítomné členy zastupitelstva ke složení slibu 
pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připravené listině s textem slibu. Žádný člen 
zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib s výhradou. 
Předsedající určila zapisovatelkou zápisu z dnešního zasedání pana Aleše Illichmana. Jako 
ověřovatele zápisu navrhla paní Petru Horváthovou a Petra Hermana.  
Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   
 



Návrh usnesení 1/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Petru Horváthovou a Petra 
Hermana.  
 
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení 1/8/22 schváleno.  
 
2. Schválení programu 
Program byl v řádném termínu zveřejněn na úřední desce na obecním úřadě a na úřední desce 
s dálkovým přístupem, tj. na webových stránkách obce. Starostka navrhla vyřazení bodu 5: 
Schválení podání projektu (revitalizace muzea) do ITI a vysvětlila důvody: ITI (Integrated 
Territorial Investments), tzn. Integrované územní investice jsou novým nástrojem územního 
rozvoje, sloužícím k řešení vybraných problémů daného území vyžadujících integrovaný 
přístup. Původní záměr podat projekt do ITI starostka s poradkyní přes dotace (Ing. Cucová) 
opustila, protože z podmínek vyplynulo, že hodnota zadaných projektů musí být minimálně 
30 milionů Kč a výše.    
Dala možnost, aby se zastupitelé i veřejnost k programu vyjádřili.  
 
Navržený program: 
1. Složení slibu zastupitelů obce, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu 
3. Volba starosty a místostarosty 
a) určení způsobu volby starosty a místostarosty 
b) určení počtu místostarostů 
c) určení dlouhodobě uvolněných funkcí 
d) volba starosty 
e) volba místostarosty 
4. Zřízení finančního a kontrolního výboru 
a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 
b) volba předsedy finančního výboru 
c) volba členů finančního výboru 
d) volba předsedy kontrolního výboru 
e) volba členů kontrolního výboru 
5. Různé 
6. Diskuse 
 
Předsedající dala hlasovat o navrženém programu.  
 
Návrh usnesení 2/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
 
Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení 2/8/22 schváleno.  
 
 
3. Volba starosty a místostarosty  
 
a) určení způsobu volby starosty a místostarosty  
Předsedající konstatovala, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty (i 
místostarosty) aklamací, tj. veřejně hlasováním - zvednutím ruky. Změnu způsobu hlasování 



musí schválit zastupitelstvo. V případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy 
zastupitelstva odevzdány do připravené hlasovací urny, následně budou předsedajícím 
spočítány a členům zastupitelstva bude umožněno výsledek sčítání zkontrolovat. Vyzvala 
zastupitele k podání návrhu.  
 
Návrh usnesení 3a/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje veřejnou volbu starosty (-ky) a místostarosty (-ky).   
 
Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení 3a/8/22 schváleno.  
 
 
b) určení počtu místostarostů 
Předsedající navrhla, aby zastupitelstvo volilo pouze jednoho místostarostu (-ku) a vyzvala 
zastupitele, aby podali, pokud mají, jiný návrh. 
 
Návrh usnesení 3b/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje zvolení jednoho místostarosty (-ky).   
 
Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení schváleno.  
 
  
c) určení dlouhodobě uvolněných funkcí 
Předsedající navrhla, aby funkce starosty (-ky) zůstala i nadále uvolněnou funkcí ve smyslu 
ust. § 71 odst. 1) zákona o obcích, zejména z praktických důvodů - nejvíce práce, zařizování, 
jednání v různou dobu apod. Otázka na zastupitele, jestli mají jiný návrh. Předsedající dala 
hlasovat o návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení 3c/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích určuje, že 
pro výkon funkce starosty (-ky) obce bude člen zastupitelstva dlouhodobě uvolněn.   
 
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení 3c/8/22 schváleno.  
 
 
d) volba starosty  
Předsedající vyzvala přítomné zastupitele podání návrhů osob na funkci starosty (-ky), 
hlasováno o nich bude v pořadí, v jakém budou navrženi, přičemž po platném zvolení 
konkrétního kandidáta již nebude v hlasování o dalších kandidátech pokračováno.  
 
Člen zastupitelstva Aleš Illichman navrhl zvolit do funkce starostky  obce Vladimíru 
Sýkorovou, která kandidaturu přijala. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Nikdo se nevyjádřil.  
 
Návrh usnesení 3d/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice volí Vladimíru Sýkorovou starostkou obce Máslovice.  
 
Hlasování: PRO – 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 



Usnesení 3d/8/22 schváleno.  
 
e) volba místostarosty 
Předsedající vyzvala přítomné zastupitele k podání návrhů osob na funkci místostarosty, 
hlasováno o nich bude v pořadí, v jakém budou navrženi, přičemž po platném zvolení 
konkrétního kandidáta již nebude v hlasování o dalších kandidátech pokračováno.  
Miroslava Rejdová navrhla Aleše Illichmana. Navržený kandidát vyslovil souhlas. Před 
hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Nikdo se nevyjádřil a nikdo nenavrhl jiného kandidáta. Předsedající dala hlasovat 
 
Návrh usnesení 3e/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Aleše Illichmana místostarostou obce Máslovice.  
 
Hlasování: PRO- 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení 3e/8/22 schváleno.  
 
 
4. Zřízení finančního a kontrolního výboru   
a) určení počtu členů finančního výboru a kontrolního výboru  
Předsedající informovala o povinnosti zřídit finanční výbor a kontrolní výbor dle § 117 odst. 
2 a § 84 odst. 2 písm. 1 zákona o obcích. Počet členů musí být lichý, každý z těchto výborů 
musí být minimálně tříčlenný a členy kontrolního a finančního výboru nemohou být starosta 
obce, místostarosta ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní práce na obecním úřadě 
(§119 odst. 1 zákona o obcích). Předsedou výboru musí být člen zastupitelstva obce, členy 
výboru mohou být členové zastupitelstva nebo jiné osoby (dle §117 odst. 4 zákona o obcích). 
Předsedou výboru nemůže být starosta, místostarosta, ani osoby zabezpečující rozpočtové a 
účetní práce na obecním úřadu (§119 odst. 1 zákona o obcích). 
V 19,50 hodin opustil zasedání Petr Herman. 
Předsedající navrhla, aby každý výbor měl tři členy, jako tomu bylo doposud zvykem.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
 
Návrh usnesení 4a/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor a schvaluje tyto 
výbory jako tříčlenné.  
 
Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení 4a/8/22 schváleno.  
 
 
b) volba předsedy finančního výboru 
Předsedající vyzval členy zastupitelstva obce k podání návrhů na funkci předsedy finančního 
výboru. V. Sýkorová navrhla zvolit Petru Horváthovou. Před hlasováním byla dána možnost 
zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Navržená kandidátka s návrhem 
souhlasila. Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení 4b/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice volí předsedkyni finančního výboru Petru Horváthovou.  
 
Hlasování: PRO-  6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0   
Usnesení 4b/8/22 schváleno.  



 
 
c) volba členů finančního výboru  
Předsedající vyzvala členy zastupitelstva obce k podání návrhů na funkce členů finančního 
výboru. Byly podány následující návrhy: A. Illichman navrhl zvolit Hynka Kříže a V. 
Sýkorová navrhla zvolit Ludmilu Szöllösovou. Oba kandidáti kandidaturu přijali.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení 4c/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice volí členy finančního výboru Hynka Kříže a Ludmilu 
Szollosovou. 
 
Hlasování: PRO- 5, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 1 (Hynek Kříž)      
Usnesení 4c/8/22 schváleno.  
 
 
d) volba předsedy kontrolního výboru 
Předsedající vyzval členy zastupitelstva obce k podání návrhů na funkci předsedy kontrolního 
výboru. V. Sýkorová navrhla zvolit Miroslavu Rejdovou. Před hlasováním byla dána možnost 
zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Navržená kandidátka vyslovila se 
svou kandidaturou souhlas.  
Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení 4d/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice volí předsedkyni kontrolního výboru Miroslavu Rejdovou.  
 
Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení 4d/8/22 schváleno.  
 
 
e) volba členů kontrolního výboru  
Předsedající vyzvala členy zastupitelstva obce k podání návrhů na funkce členů kontrolního 
výboru. Byly podány následující návrhy: V. Sýkorová navrhla zvolit Kateřinu Heisslerovou a 
Aleš Illichman navrhl zvolit Ivu Bukovou. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Navržené kandidátky vyslovily se svou 
kandidaturou souhlas. Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení.  
 
Návrh usnesení 4e/8/22:  
Zastupitelstvo obce Máslovice volí členky kontrolního výboru Kateřinu Heisslerovou a Ivu 
Bukovou. 
 
Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení 4e/8/22schváleno.  
 
 
5. Různé, 
 
5. 1. V termínu od 24. října do 4. listopadu 2022 bude probíhat oprava silnice III/24219 
v Drastech. Silnice bude uzavřena i pro autobusy a proto budou linky 371 a 374 jezdit podle 



výlukových jízdních řádů. Pro linku 374 budou zrušeny zastávky Klecany, Drasty, Čistírna; 
Klecany Drasty a Vodochody, Rozcestí Hoštice. Náhradou zastaví linka 374 v zastávce 
Hoštice – ve směru z Prahy v pravidelné zastávce školního spoje a ve směru do Prahy bude 
zastávka zřízena v ulici Průběžná asi 30 metrů před křižovatkou s ulicí K Pískovně. Aby 
nedošlo k omezení počtu spojů kvůli delší objízdné trase je jeden spoj do Prahy veden mimo 
Větrušice, a je nahrazen prodloužením spoje linky 371. Ve směru z Prahy do Máslovic budou 
kvůli delší objízdné trase vedeny ráno 3 spoje mimo Větrušice. Odpoledne jsou všechny spoje 
z Prahy vedeny dle pravidelného jízdního řádu a pouze dojde k opoždění příjezdů do 
Máslovic. Výlukové jízdní řády jsou k dispozici. 
5. 2.  Starostka sdělila, že Dýňování se zúčastnilo celkem 575 osob, starostka poděkovala za 
pohádkový les, strašidelnou půdu a pomoc ve stáncích a při přípravě i úklidu 
5. 3. V. Sýkorová pozvala přítomné na akci Tvoříme betlém z másla, která se uskuteční 19. 
listopadu od 10 do 17 hodin v sále v Hospodě. Máslovičtí budou mít opět slevu na 
účastnickém poplatku, ale cena bude známa, až jak se nám podaří sehnat máslo (za jakou 
cenu). Mohou si vstupenku koupit s předstihem nebo až na místě, je doporučeno rezervovat si 
místo předem na určitou hodinu.  
5. 4. ČEZ žádá okleštění větví, které zasahují do elektrického vedení.  
 
6. Diskuse 
V diskusi se probíralo:  

- Proč nebyla označena autobusová zastávka na Dýňování, starostka zjistí důvod. 
- Zazněl názor, že by bylo potřeba koupit nový traktor na sekání. Starostka odpověděla, 

že pokud stávající dva fungují, není prioritou nákup nového.  
- Doporučení schovat stoly před hospodou na zimu někam do skladu, ale problém je, že 

obec nemá místo, kam by je uklidila. 
- Cesta na Choč se opravuje pomocí asfaltového recyklátu, který obec získala zdarma. 

Obec chce opravit cestu, protože při nepříznivém počasí si chataři vyjíždějí novou 
cestu v poli a to nelze. Zazněl názor, že by se neměl tento materiál používat v přírodě. 
Starostka potvrdila, že v případně dalším případě to bude jinak. 

  
 
 
 
 
Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůze ve 20,20 hodin.  
 
 
Zapsal: Aleš Illichman 
 
 
Ověřili:      
 
 Petra Horváthová 
 
 
 Petr Herman     


